

关于增加银行管理的企业网银单日总限额的通知

Notification about adding bank-administered corporate daily cumulative transaction limit on Ideal

尊贵的客户, 您好!

Dear Valued Customer,

感谢贵司对我行工作的支持!

Thank you for your support on our banking business!

为保障贵司网上银行账户安全并满足监管要求,星展银行已实施双重安全保障机制。该机制包含自主管理的单日交易总限额(该限额由贵司通过网银自行设置),以及星展银行管理的企业单日交易总限额(该限额由星展银行评估核定后进行设置)。

To safeguard the security of your online banking account and fulfil regulatory requirements, DBS has implemented a dual-layer security mechanism. This mechanism comprises a self-administered daily cumulative transaction limit (which your company sets independently on IDEAL) and a bank-administered corporate daily cumulative transaction limit (which DBS sets after assessment and approval)

如有疑问,可联络客户经理或我行服务热线: 400-821-8881。

For any questions, please contact your relationship manager or call our service hotline at 400-821-8881.

特此通知。

Notice is hereby given.

星展银行(中国)有限公司 DBS Bank (China) Co., Ltd. 日期: 2025年10月13日

Date: Oct 13, 2025